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Abstract (en)
The painting plant has a ring line (20) closed by an automatically controlled locking valve (16,36,37) in the pauses between coatings downstream of
the inflow lines (32,32',34,34') leading to the painting devices (25,26,28,29). In this condition, the painting material from the inflow lines goes through
a separate return line (35,35') behind the closing point back into the ring line. There may be a second closing point (37) downstream of the first one.

Abstract (de)
Zum automatischen Steuern des Materialflusses in einer Beschichtungsanlage wird deren Ringleitung (20) in Beschichtungspausen stromabwärts
von zu den Beschichtungsvorrichtungen (25,26,28,29) führenden Hinlaufleitungen (32,32',34,34') gesperrt und das Beschichtungsmaterial aus den
Hinlaufleitungen (32,32',34,34') durch eine separate Rücklaufleitung (35,35') hinter der Sperrstelle wieder in die Ringleitung (20) zurückgeleitet.
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